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Yıl: 2 Sayı: 107Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

DÜZCE KÖKTEN DEĞİŞİYOR

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı sosyal

medyadan yaptığı ‘canlı yayınla’ 

üyelerine ve Düzcelilere seslendi

‘ Düzcemiz’in değerlerine sahip çıkalım’

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Aziziye Mahallesinde yapılan Merkez 
Pazaryerinin hayırlı olmasını dileyerek, “Pazaryerimiz tamamlandı. İnşallah 
Kurban Bayramından sonra pazaryeri esnafımızı noter huzurunda kura 
çekerek yerlerini belirleyip buraya yerleştireceğiz” dedi.

Başkan açıkladı; pazarcı kurayla yerleştirilecek
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Kayıkcı: “ Düzce’nin gelişmesi için DESOB
olarak üzerimize düşeni yapmaya gayret ediyoruz.”

DESOB Başkanı KAYIKCI

sosyal medya hesabından

yaptığı yayında hem 

üyelerine hem de Düzcelilere

önemli mesajlar verdi

Güzel bir ülkede ve güzel bir şehirde yaşıyoruz. Düzce’de köklü bir değişim söz konusudur. Gelişme 
sürecinde eksik olan konular vardır; bunlar olur ama önemli olan gelişme sürecinin doğru 
kararlarla tamamlanmasıdır. Bunun da adil bir yönetim ve iyi projelerle yapılabileceğine 

inanıyoruz.

Valimiz sayın Cevdet Atay önderliğinde Düzce’de iyi gelişmeler oluyor. Belediyemiz iyi çalışıyor. 
Başkanımız Dr. Faruk Özlü çok çalışkan. Düzce’de güzel işler oluyor. Biz devletçiyiz; bu devlet 
ayakta olduğu müddetçe hepimiz ekmek yeriz. Ekmeğimiz bizim davamızdır.

DESOB olarak Düzce’nin gelişmesi için üzerimize düşenleri yapmaya gayret gösteriyoruz. Çünkü biz 
değerlerimize sahip çıkıyoruz. Doğru işler yaptığımıza inanıyorum. Belediye ile de iç içe 
çalışıyoruz. Düzcemiz’in gelişmesi için çalışan Valimize, Belediye Başkanımıza, kurumlarımıza  

gönül teşekkürümüz var.

Biz bize lazımız. Bunun için birlik ve beraberlik içinde olmalıyız. Doğruları görerek anlaşabiliriz. 
Bunun için de öncelikli olarak değerlerimize saygı göstermeliyiz. Birlikte hareket edebilmeliyiz. 
Bu şehir geliştikçe hepimiz gelişeceğiz.

Düzce kökten değişiyor
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Başkan açıkladı: PAZARCI KURAYLA YERLEŞTİRİLECEK

Belediye Başkan Vekili Murat Aydın ile Başkan Yardımcısı Okan 

Kaltu, beraberinde Düzce Şoförler ve Otomobilciler Esnaf 

Odası Başkanı Yavuz Yılmaz ile birlikte Aziziye Mahallesinde 

son rötuşları yapılan pazaryerini ziyaret ederek, pazaryerinin 

etrafına yapılacak olan taksi ve otobüs duraklarının alanını 

inceledi.

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Aziziye Mahallesinde 

yapılan Merkez Pazaryerinin hayırlı olmasını dileyerek, 

“Pazaryerimiz tamamlandı. İnşallah Kurban Bayramından 

sonra pazaryeri esnafımızı noter huzurunda kura çekerek 

yerlerini belirleyip buraya yerleştireceğiz” dedi.

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Düzce'nin değişimi, 

dönüşümü ve gelişimi noktasında hayata geçirilen projelerin 

başlangıcından itibaren tüm süreçlerini yakından takip ediyor.

Başkan Özlü, Düzce Belediyesi tarafından Aziziye 

Mahallesi'nde yapım çalışmalarında sona yaklaşılan 7 bin 

metrekarelik alan üzerinde 5 bloktan oluşacak şekilde 

düzenlenen merkez pazaryerinin kısa süre içerisinde hizmete 

açılacağının müjdesini verdi.

Başkan Özlü, her ayrıntısını yakından takip ettiği pazaryeri 
projesindeki çalışmalara dair yaptığı değerlendirme de, “Burası 
Düzce'nin merkez pazaryeri. Biliyorsunuz Düzce'nin eski merkez 
pazaryeri çok eskiden yapılmış ve şu anda da mevcut 
dükkanlarımızın sağlıklı şartlarda olmadığını düşünüyoruz. Bu 
sebeple buraya modern bir pazaryeri inşa ettik. Pazaryerimiz 
tamamlandı. İnşallah Kurban Bayramından sonra pazaryeri 
esnafımızı noter huzurunda kura çekerek yerlerini belirleyip 
buraya yerleştireceğiz” dedi.
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Cirosu 3 milyon TL ve üzerinde olan işletmeler 

için zorunlu e-fatura dönemi 1 Temmuz'da 

başlıyor. Bu tarihten itibaren mücbir sebep 

olmadan kağıt fatura düzenleyenlere usulsüzlük 

cezası var. Türkiye'deki işletmelerin toplam 

cirosunun yüzde 65'e yakınını oluşturan KOBİ'ler 

ise uygulamaya geçiş sürecinin 6 ay daha 

uzatılmasını istiyor.

İşletmelerde e-faturada zorunlu dönem başlıyor. 

1 Temmuz itibariyle 2022 yılı cirosu 3 milyon TL 

ve üzerinde olan işletmeler e-fatura düzenlemek 

zorunda kalacak. Ciroları itibarıyla bakıldığında 

ise özellikle KOBİ niteliğindeki işletmelerin 

uygulama kapsamına gireceği görülüyor. 

Gelir İdaresi Başkanlığı, 535 Numaralı Vergi Usul 

Kanunu Genel Tebliği'ne göre, 2022 yılı veya 

müteakip hesap dönemlerine ait brüt satış 

hasılatı 3 milyon TL ve üzeri olan işletmelerin 

yanı sıra online satış yaparak 500 bin TL ve üzeri 

brüt satış hasılatı elde eden girişimcilerin de e-

faturaya geçişi 1 Temmuz 2023 itibarıyla zorunlu 

hale geliyor. E-fatura uygulamasının resmi olarak 

başlamasıyla birlikte, işletmelerin mali 

işlemlerinde önemli değişiklikler yaşanması 

bekleniyor. Bu yeni düzenleme, daha önce kağıt 

üzerinde düzenlenen faturaların elektronik 

ortamda oluşturulmasını zorunlu kılıyor.

Uymayanlara özel usulsüzlük cezası var

1 Temmuz itibari ile e-fatura uygulamasına yeni 

mükellef gruplarının dahil olmaya başlayacağını 

anlatan Türkiye Serbest Muhasebeci Mali 

Müşavirler ve Yeminli Mali Müşavirler Odaları 

Birliği (TÜRMOB) Genel Başkanı Emre Kartaloğlu, 

2022 yılı cirosu 3 milyon TL ve üzerinde olan 

mükelleflerin 1 Temmuz'a kadar elektronik fatura 

oluşturabilmeleri için elektronik imza ve mali 

mühürlerini temin etmeleri gerektiği uyarısını 

yaptı. 

Bu süreçte herhangi bir sıkıntıya maruz 

kalmamak için e-imza ve mali mühürlerin 

şimdiden temin edilmesini öneren Kartaloğlu, 

“İşletmelerimizin, gerek Gelir İdaresi 

Başkanlığının portalı üzerinden sunduğu ücretsiz 

uygulamadan, gerekse de son yıllarda mobil ve 

web üzerinden işletmelerin ihtiyaçlarına uygun 

yazılımları sunan özel entegratör kuruluşların e-

fatura oluşturma ara yüzleri üzerinden 

belgelerini oluşturmaları gerekiyor” dedi. Fatura-

ların kağıt ortamda artık düzenlenemeyeceğini 

kaydeden Kartaloğlu, şu uyarıları yaptı: “E-fatura 

olması gerektiği halde zorunlu veya mücbir bir 

sebep olmaksızın kağıt ortamda düzenlenmiş olan 

bir fatura için yüklü bir miktarda özel usulsüzlük 

cezası ile karşı karşıya kalınabilir.”

Zorunlu e-fatura
dönemi başladı

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı da katıldı

EKO-TURİZM KONUŞULDU

 “Düzce'nin Sahip Olduğu 
Eko Turizm Potansiyeli” 
konulu panel düzenlendi. 
DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkcı da panele katıldı. Düzce 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdoğan Bıyık, söz 
konusu panel hakkında şu bilgileri 
verdi: “Turizm, ülkeler arasında 
dünya barışına önemli katkılar 
sağlayan, insanlar arasında 
paylaşım ve iş birliği yaratan 
sürdürülebilir deneyimler zinciridir. 
Eko turizm her mevsim yapılabilen, 
doğaya saygılı, ekoloji, çevre, tarihi 
ve kültürel değerleri içeren bir 
turizm türüdür. Doğal alanların 
kaynak değerlerini korurken yerli 
halkın yararını da göz önünde 
bulunduran eko turizm, Türkiye'de 
ve dünyada gün geçtikçe ilgi 
görmeye başlayan alternatif turizm 
çeşitlerinden biri haline gelmiştir.”

Avrupa ve Türkiye'de eko turizm 
faaliyetlerine ilginin arttığına 
dikkat çeken Bıyık şöyle devam 
etti: “Yapılan araştırmalar, eko 
turizm faaliyetleri kapsamında 
yapılan açık hava rekreasyon 
etkinliklerinin insanlar üzerinde 
fiziksel, zihinsel ve ruhsal olarak 
olumlu etkileri bulunduğunu 
göstermektedir. Eko turizm 
planlama sürecinde en önemli aktör 
gruplardan biri de turistlerdir. Bu 
kapsamda hedef grup ve guruplara 
yönelik farkındalık yaratılması, 
rollerin tanımlanması ve eko 
turizme yönelik algı ve tutumun 

ölçülmesi gibi çalışmalar 
planlama kararlarının 
alınmasında ve gelişme 
vizyonunun oluşumunda önemli 
bir adım olacaktır.”

“Düzce'nin Sahip Olduğu Eko 

Turizm Potansiyeli” paneliyle 

TSO olarak eko turizm alanına 

giriş yapacaklarını hatırlatan 

Bıyık şöyle konuştu: “Bu alandaki 

potansiyelimizi keşfederek 

makro planlamalar yapmak 

üzere Düzce'de bir araya 

geliyoruz. Düzce şehri bilindiği 

üzere iki büyük metropolün tam 

ortasında yer almakla beraber 

son yıllarda ciddi oranda göç de 

almıştır. Düzce'nin artık sanayi 

tesisleri konusunda doyuma 

ulaştığını rahatlıkla ifade 

edebiliriz. Bu noktada da gerek 

kamu kurumlarımız gerekse biz 

sivil toplum kuruluşları olarak 

yeni hedefimizi nitelikli turizm 

olarak belirledik. Turizm 

alanlarındaki altyapı çalışmaları, 

üst yapı çalışmaları ile turizm 

alanlarımızın etkin tanıtımını 

içeren geniş kapsamlı 

planlamalar yaparak ilimizin 

turizm potansiyelini 

canlandırmak, ilimize yerli ve 

yabancı turistleri çekerek Düzce 

ekonomisine katma değer 

sağlamaya gayret edeceğiz.”


